



# UPPLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

Protokoll till styrelsemöte nummer 9 verksamhetsåret 2023–2024 sammanträde med Styrelsen för Upplands Ishockeyförbund

**NÄRVARANDE:** Christian Borg, Christopher Hoerschelmann, Niklas Karlsson, Erik Ohlsson, Peter Hägg, Katarina Larsson och Annika Carlqvist.

**DATUM:** Tisdag 19 mars 2024

**TID:** kl. 18:00

**PLATS:** Digitalt via Teams

## FÖREDRAGNINGSLISTA

### 1. SAMMANTRÄDET ÖPPNAS

### 2. FÖREGÅENDE PROTOKOLL – [läs det här](#)

### 3. SPONSRING

- Hur kan vi använda våra befintliga nätverk för att hitta sponsorer? Kanske har styrelsemedlemmar eller anhängare kontakter som kan vara intresserade av att sponsra.
- Hur kan vi kommunicera vårt värde till potentiella sponsorer? Skapa en övertygande berättelse om ert arbete och hur sponsorer kan vara en del av det.
- Hur kan vi vara flexibla och anpassa oss till sponsringsbehoven och önskemålen hos olika företag? Var beredda att skraddarsy erbjudanden baserat på specifika sponsorer.
  - Ingångar i Länsförsäkringar? Skanska? Klaravik – pengar för flickhockey?

### 4. KORTFATTADE RAPPORTER

- **Ekonomirapporter (Skriftligt av Anna Lena)** Se bifogade filer i kallelsen.
  - Skicka in era underlag och reseräkningar innan 15 april
- **Region Öst Ishockeyförbund (Christian)**
  - Nästa möte 27 mars med ordföranden från distriktsförbunden och region.
- **Hockeykontoret (Anton)**
  - Nytt kontor på Kungsängsvägen 27
  - Föreningsutveckling och Hockeyutveckling pågår
  - Små ärenden här och var hos föreningarna skapar en negativitet mellan föreningarna.
- **Tävlingskommittén (Erik)**
  - Tävlingskonferens 6 april
  - Säsongen närmar sig sitt slut
  - Skutskärs SK kontaktar spelare i norduppland för att rekrytera spelare, Erik tar frågan till Regionmöte på fredag 22 mars.
  - Övergångar är en aktuell fråga – utveckling av TSM behövs.
- **Utbildningskommittén (Annika)**
  - Utbildningarna för våren är i gång. Grundkursen var i Bålsta. BU1 i Knivsta. BU2 i Knivsta.
  - Disciplinärenden belyses på utbildningarna att främja goda beteenden.
  - Samverkan med Södermanland.
  - Några utbildningar är svårt att få till med lokalbrist. Då vi ställer vissa krav på lokalerna.
  - Löpande arbete kring lokaler – utbildare och utvärdering.
  - Höstens planering är klar!
- **Funktionärskommittén (Niklas)**
  - Möte med Södermanland 27 mars inför kommande säsong, planering av utbildningar, träffar m.m.
  - Mentorskap för föreningsdomare ska komma igång. Föreningen ska kunna söka om att mentorer ska bevaka matchdagar/helger där föreningsdomare används frekvent.
  - 23 mars är det träff med föreningsdomare (16år och äldre) som är intresserad utav att ta steget upp till distriktsdomare. De kommer kunna få prova på att döma matcher med erfarna domare i Enköping U16-cup den 6-7 april.
  - Representanterna från kommittén är ute och kollar på många matcher och coachar.
  - En ny person ska hjälpa till med ungdomsverksamheten tillsammans med Patrik. En tredje är på gång.



# UPPLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

## ■ Utvecklingskommittén (Katarina och Peter)

- Möte med Timmy och Josefine gällande vad är distriktslagsverksamhet. Diskussion blev "när börjar distriktslagets verksamhet". Hockeykontoret hjälper till med administration om förbundet önskar det.
- Nytt möte kring formalisering kring utformningen av vad är spelarutbildning vs distriktslagsverksamheten. Hur ska Hockeykontorets utvecklingskommitté fungera?
- Fortsätt att arbeta som vi vill göra idag.
- Nästa revidering av TV-pucken görs vid nästa förbundsstämma hos SIF.
- Verksamheten är i gång, omgång 2 är avklarad, omgång 3 i april
- Tjejerna ska ha läger i augusti med bruttotrupp.
- Hemsidan ska uppdateras med ram-tiderna och nödvändig information.

## 5. SKRIVELSE

### ■ Uppföljning av inskickad skrivelse till SIF [Svar Upplands Ishockeyförbund 20240216.pdf](#)

- Christian bjuder in föräldrar om tillhörande av distrikt, möte på fredag 22mars. Gäller uppländska spelare som har varit i samverkan med Stockholmsförening.
- Christian svarar på svaret från SIF för att förtydliga "kommande säsonger".

## 6. BESLUTSÄRENDEN

- Material på kansliet kastas eller något annat?
  - Pokaler, gåvor och priser, samt vimplar och smått och gott.
  - Hitta ställen / ställa ut en monter i Gränby Ishall – Anton

## 7. ÖVRIGA FRÅGOR

- Inför årsmötet [underlag](#)
  - Skicka in underlag eller ladda upp i mappen som länkas ovan. Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan, aktivitetsplan och budget ska vara inlämnade [senast 21 april](#)
- Köp av VM-biljetter 2025, hur många?
  - Det subventionerade priset för biljetter kommer att ligga på mellan 200 - 300 kr beroende på placering på läktaren och motstånd.
  - Respektive styrelseledamot kollar sina kalendrar och anhöriga, samt stämmer av intresset i kommittéerna.

## 7. NÄSTA SAMMANTRÄDE

**21 april digitalt**, 14 maj på kansliet (Kungsängsvägen 27).  
Förbundsstämma 11 juni 2024 på Arenahotellet 18.00

## 8. SAMMANTRÄDET AVSLUTAS

Tack! / Christian Borg